

Dior

Dior Beauty Limited Time Offer 限時購物禮遇

From 1 March 2021 to 30 April 2021, upon purchase of any item in Dior Online Boutique with the Promotion Code 'HKUSPACE', HKU SPACE Life Members can receive a complimentary Complexion Beauty Trial Set (Worth HKD\$271).

由 2021 年 3 月 1 日起至 2021 年 4 月 30 日，於 Dior 官方網店購買任何產品並輸入優惠碼「HKUSPACE」，香港大學專業進修學院校友會永久會員可獲贈完美底妝試用套裝 (價值港幣\$271) 乙份。

Terms & Conditions

- First come first served basis, while stock lasts
禮品數量有限，先到先得，換完即止
- Promotion code can only be used once only, and cannot be used together with any other promotion code
每個優惠碼只能使用一次，並不能與其他折扣優惠同時使用
- Each member can enjoy the promotion offer once during the offer period
每位會員限於推廣期內享用優惠碼一次
- Parfums Christian Dior reserves the right to make final decision on all disputes
如有任何爭議，Parfums Christian Dior 保留一切最終決定權